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DOMES SĒDES PROTOKOLS 

Robežnieku kultūras nams, Liepu iela 1A, Robežnieki, Grobiņas pag., Dienvidkurzemes 
nov. 

 
2024.gada 15.februārī Nr. 2 
 
Sēde sasaukta 2024.gada 15.februārī plkst. 11:00 
Sēde sākta 2024.gada 15.februārī plkst. 11:03 
 
Sēdē piedalās: 
15 deputāti   Jānis Veits (attālināti), Patricija Andersone, Juris Grasmanis, 

Dzintars Kudums, Andrejs Radzevičs, Raimonds Reinis,  
Linards Tiļugs (attālināti), Edgars Treimanis (attālināti), 
Aivars Galeckis, Andris Jankovskis (attālināti), 
Andris Jefimovs, Raivis Kalējs, Inga Ratniece, Laila Roga, 
Aivars Priedols 

Pašvaldības darbinieki Uldis Vārna, Eva Mahta, Iveta Samoviča, Ģirts Osis, 
 (klātienē)  Gunta Gulbe, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Aigars 
    Evardsons, Kristīne Pastore, Kristīne Dundure, Mārtiņš 
    Uztics, Guntis Lazdups, Madara Lagzdiņa 
Pašvaldības darbinieki Agnese Retere, Gints Ločmelis 
 (attālināti) 
Sabiedrības pārstāvi, iedzīvotāji pielikumā sēdes dalībnieku saraksts. 
 
Sēdē nepiedalās 4 deputāti: Gatis Kalniņš, Gundars Sisenis, Jānis Pelnēns, Sandris 

Bēča. 
 
Domes sēde ir atklāta, tiek veikts audiovizuāls ieraksts. 
 
Sēdi vada domes priekšsēdētājs Aivars Priedols. 
 
Sēdi protokolē administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa. 
 
 
Sākoties domes sēdei, deputāti Aivars Galeckis un Inga Ratniece atstāj sēžu zāli, 
savukārt deputāts Andris Jankovskis atslēdzas no video tiešraides. 
 
 



Sēdes darba kārtība: 

1. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada budžeta plānu” apstiprināšanu 

 

Aivars Priedols: ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus jautājumu iekļaut 
jautājumu "Par Erasmus+ projektu 7. – 9. klašu skolēniem “Short – 
term projects for mobility of learners and in school education” 
(Skolēnu un personāla mobilitāte skolu izglītības jomā)". 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

12 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris 
Jefimovs, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Aivars 
Priedols, Andrejs Radzevičs, Raimonds Reinis, Laila 
Roga, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus jautājumu iekļaut 
jautājumu "Par Erasmus+ projektu 7. – 9.klašu skolēniem 
“Short – term projects for mobility of learners and in 
school education” (Skolēnu un personāla mobilitāte skolu 
izglītības jomā)". 

  

Raimonds Reinis plkst.11.05 atstāj sēžu zāli. 

  

Aivars Priedols plkst.11.05 izziņo sēdes pārtraukumu. 

  

Laila Roga atstāj sēžu zāli. 

Raivis Kalējs atstāj sēžu zāli. 

Andris Jefimovs atstāj sēžu zāli. 

Linards Tiļugs atslēdzas no video tiešraides. 

  

Aivars Priedols plkst.11.09 atsāk domes sēdi pēc pārtraukuma. 

  

Atsākoties domes sēdei, sēdē piedalās 7 deputāti: Juris Grasmanis, Dzintars Kudums, 
Andrejs Radzevičs, Patricija Andersone, Aivars Priedols, Jānis Veits (attālināti), Edgars 
Treimanis (attālināti). 

 

Aivars Priedols: izsakās par nepieciešamību izsludināt sēdes pārtraukumu uz trīs 
stundām. 
[audioieraksts 0h: 6m: 39s - 0h: 7m: 08s] 

Dzintars Kudums: izsakās par iesniegto priekšlikumu izskatīšanas procedūru.  
[audioieraksts 0h: 7m: 10s - 0h: 7m: 40s] 



Aivars Priedols: norāda, ka nav deputātu kvorums un izsludina trīs stundu 
pārtraukumu. 
[audioieraksts 0h: 7m: 41s - 0h: 8m: 06s] 

Andrejs Radzevičs: norāda uz sēdes sasaukšanas neatbilstību Pašvaldību likumam un, 
ka daļa deputātu ir pametuši sēdes norises vietu. Ja nav kvoruma, 
tad sēde beidzas un tiek sasaukta jauna sēde. Vēlas dzirdēt 
juridisko daļu, jo atzinumus par pašvaldības lēmuma projektiem 
ārpakalpojuma juristi nevar sniegt. 
[audioieraksts 0h: 8m: 10s - 0h: 0h: 9m: 36s] 

Gunta Gulbe: norāda, ja nevar sniegt atzinumus, tad nevar arī sniegt atbildi.  
[audioieraksts 0h: 9m: 37s - 0h: 9m: 42s] 

Andrejs Radzevičs: norāda, ka juristi atzīst, ka atbilstoši Valsts pārvaldes iekārtas 
likumam nav tiesīgi sniegt atzinumus un šobrīd sēde ir beigusies, jo 
nav kvoruma. 
[audioieraksts 0h: 9m: 43s - 0h: 9m: 57s] 

Gunta Gulbe: norāda, ka nav atzinusi, ka nav tiesības. Tas bija Jūsu teikums. 
Saskaņā ar Pašvaldību likuma 27.pantu, sēdi pārtrauc. Ja arī pēc 
pārtraukuma nav kvoruma, tad slēdz sēdi. 
[audioieraksts 0h: 9m: 58s - 0h: 10m: 15s] 

  

Ņemot vērā, ka nav deputātu kvoruma, atbilstoši Pašvaldību likuma 27.panta 
regulējumam, sēdes vadītājs Aivars Priedols izziņo sēdes pārtraukumu līdz plkst.14.15. 

 

Plkst.14.15 atsāk sēdi. 
 
Pēc pārtraukuma sēdē piedalās: 
19 deputāti   Jānis Veits, Patricija Andersone, Juris Grasmanis, 

Dzintars Kudums, Andrejs Radzevičs, Raimonds Reinis,  
Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Gatis Kalniņš, Jānis Veits, 
Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Sandris Bēča, 
Andris Jefimovs, Raivis Kalējs, Inga Ratniece, Laila Roga, 
Aivars Priedols, Jānis Pelnēns 

Pašvaldības darbinieki Uldis Vārna, Eva Mahta, Iveta Samoviča, Ģirts Osis, 
 (klātienē)  Gunta Gulbe, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Aigars 
    Evardsons, Kristīne Pastore, Kristīne Dundure, Mārtiņš 
    Uztics, Guntis Lazdups, Madara Lagzdiņa 
Pašvaldības darbinieki Agnese Retere, Gints Ločmelis 
 (attālināti) 
Sabiedrības pārstāvi, iedzīvotāji pielikumā sēdes dalībnieku saraksts. 
  

Aivars Priedols: jautā juristiem, kāda ir pareizā kārtība priekšlikumu izskatīšanā? 

Gunta Gulbe: atbild, ka jāsāk skatīt pamatjautājums un pēc tam priekšlikums. 
Priekšlikums ir pie konkrēta lēmuma. 



Andrejs Radzevičs: ierosina mainīt sēdes darba kārtību un kā pirmo jautājumu izskatīt 
papildus iekļauto darba kārtības jautājumu. 
[audioieraksts 0h: 2m: 30s - 0h: 3m: 5s] 

Aivars Priedols: aicina izskatīt papildus izskatāmo jautājumu “Par Erasmus+ 
projektu 7. – 9. klašu skolēniem “Short – term projects for mobility 
of learners and in school education” (Skolēnu un personāla 
mobilitāte skolu izglītības jomā)”. 

 
1.§ 

Par Erasmus+ projektu 7. – 9. klašu skolēniem “Short – term projects for mobility 
of learners and in school education” (Skolēnu un personāla mobilitāte skolu 

izglītības jomā) 
 

Ziņo Aivars Priedols: sagatavots lēmuma projekts par Erasmus+ projektu 7. – 9. klašu 
skolēniem “Short – term projects for mobility of learners and in 
school education” (Skolēnu un personāla mobilitāte skolu 
izglītības jomā). 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars 
Galeckis, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, 
Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, 
Inga Ratniece, Raimonds Reinis, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, 
Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Gatis Kalniņš - tehnisku iemeslu dēļ) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 70 "Par Erasmus+ projektu 7. – 
9. klašu skolēniem “Short – term projects for mobility 
of learners and in school education” (Skolēnu un 
personāla mobilitāte skolu izglītības jomā)" 

 
2.§ 

Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada budžeta plānu” apstiprināšanu 
 

Ziņo Gints 
Brumbergs: 

sagatavots lēmuma projekts par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
saistošo noteikumu “Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada 
budžeta plānu” apstiprināšanu. Tiek demonstrēta prezentācija ar budžeta 
plāna galvenajiem rādītājiem. 
[audioieraksts 0h: 7m: 03s - 0h: 18m: 52s] 

Edgars 
Treimanis 

plkst.14.30 atstāj sēžu zāli. 



Andrejs 
Radzevičs: 

jautā, vai pašvaldības ieguldījums ir korekts? Vai šajā summā liela daļa nav 
vecāku samaksātās naudas? 
[audioieraksts 0h: 19m: 06s - 0h: 19m: 42s] 

Gints 
Brumbergs: 

Apstiprina, ka šajā summā ir arī vecāku veiktie līdzmaksājumi.  
[audioieraksts 0h: 19m: 43s - 0h: 20m: 22s] 

A.Radzevičs: izsakās par iepriekšējo pašvaldību praksi, kad spēja nodrošināt skolēniem 
brīvpusdienas. Faktiski šajā summā lielākā daļa ir vecāku samaksātā 
nauda. Līdz ar to nav korekta informācija un es lūgtu labot, cik pašvaldība 
iegulda un cik vecāki samaksā. Nākamais jautājums - vai ir norādīts korekts 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības līdzekļu apjoms, ko tā nodrošina 
ugunsdzēsībai ? 
[audioieraksts 0h: 20m: 28s - 0h: 21m: 56s] 

Edgars 
Treimanis 

plkst.14:36 atgriežas sēžu zālē. 

Gints 
Brumbergs: 

atbild, ka šī ir dotācija nevalstiskām organizācijām. 
[audioieraksts 0h: 22m: 0s - 0h: 22m: 15s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

norāda, ka datiem ir jābūt korektiem stāstot. Pašvaldība šai funkcijai 
paredzējusi aptuveni 200 tūkstošus euro. Visas automašīnas ir 
pašvaldības, degviela ir pašvaldības, lielākā daļa atalgojuma ir pašvaldības 
- vai tas ir atbilstoši Valsts pārvaldes iekārtas likumam? 
[audioieraksts 0h: 22m: 16s - 0h: 23m: 10s] 

Aivars 
Priedols: 

izsaka pateicību par būtisku aizrādījumu. 
[audioieraksts 0h: 23m: 11s - 0h: 23m: 29s] 

Sandris 
Bēča: 

lūdz izskaidrot atšķirību starp uzņēmējdarbības atbalsts un līdzfinansējums 
uzņēmējdarbības veikšanai. 
[audioieraksts 0h: 23m: 37s - 0h: 23m: 57s] 

Gints 
Brumbergs: 

izskaidro atšķirību starp uzņēmējdarbības atbalsts un līdzfinansējums 
uzņēmējdarbības veikšanai. 
[audioieraksts 0h: 23m: 59s - 0h: 24m: 28s] 

Raivis 
Kalējs: 

jautā par iedzīvotāju skaitu starp prezentācijā dzirdēto un paskaidrojuma 
rakstā norādīto. 
[audioieraksts 0h: 24m: 40s - 0h: 24m: 56s] 

Gints 
Brumbergs: 

paskaidro radušos atšķirību starp dzirdēto un uzrakstīto. 
[audioieraksts 0h: 24m: 57s - 0h: 25m: 17s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 1.priekšlikuma "Papildināt lēmumprojektu Uzdot SIA 
“Grobiņas HES” kapitālu daļu turētāju pārstāvim pieņemt lēmumu par 
prēmijas neizmaksāšanu SIA “Grobiņas HES” valdes locekļiem" būtību. 
[audioieraksts 0h: 26m: 06s - 0h: 27m: 07s] 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 1.priekšlikumu balso: "par"  -  
5 (Sandris Bēča, Gatis Kalniņš, 
Jānis Pelnēns, Andrejs 
Radzevičs, Edgars Treimanis) 



"pret" -  

8 (Patricija Andersone, Aivars 
Galeckis, Andris Jefimovs, 
Aivars Priedols, Inga Ratniece, 
Raimonds Reinis, Laila Roga, 
Gundars Sisenis) 

"atturas" -  
5 (Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Dzintars Kudums, 
Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"nepiedalās" -  1 (Raivis Kalējs) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Andrejs 
Radzevičs: 

lūdz nosaukt vārdiski balsojumu. 

Gunta 
Gulbe: 

norāda, ka balsošana notiek elektroniski. Balsojums tiek atspoguļots 
protokolā. 

Madara 
Lagzdiņa: 

norāda, ka pēc balsojuma slēgšanas nomainās statuss uz "izskatīts" un tad 
var redzēt, kurš ir balsojis par, pret, atturas vai nepiedalās. 

Linards 
Tiļugs: 

izsakās par balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 0h: 30m: 03s - 0h: 31m: 31s] 

Raivis 
Kalējs: 

izsakās par savu balsojumu pēc balsošanas slēgšanas. Rādīja, ka balss ir 
pieņemta, bet tagad redzu, ka neesmu piedalījies. Iespējams, tehniskas 
problēmas. 
[audioieraksts 0h: 32m: 12s - 0h: 32m: 45s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 0h: 34m: 15s - 0h: 35m: 30s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 2.priekšlikuma "Papildināt lēmumprojektu Uzsākt SIA 
“Grobiņas HES” likvidāciju no 2024.gada 1.aprīļa un pabeigt 2024.gada 
30.septembrī." būtību. 
[audioieraksts 0h: 35m: 31s - 0h: 38m: 04s] 

Linards 
Tiļugs: 

papildina un pat piekrīt Andreja teiktajam. Šis priekšlikums nav pienācīgi 
izvērtēts. 
[audioieraksts 0h: 38m: 10s - 0h: 38m: 40s] 

Andris 
Jankovskis: 

pateicas par priekšlikumu. Priekšlikums ir vērā ņemams, bet tajā varēja būt 
arī pārdošana, reorganizācija. 
[audioieraksts 0h: 38m: 48s - 0h: 39m: 10s] 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 2.priekšlikumu balso: "par"  -  2 (Sandris Bēča, Andrejs Radzevičs) 

"pret" -  
3 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, 
Raimonds Reinis) 

"atturas" -  
14 (Patricija Andersone, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Raivis 
Kalējs, Gatis Kalniņš, Dzintars 



Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars 
Priedols, Inga Ratniece, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Raivis 
Kalējs: 

izsakās par savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 0h: 40m: 11s - 0h: 40m: 27s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 0h: 40m: 39s - 0h: 43m: 29s] 

Raivis 
Kalējs: 

jautā deputāta Andreja Radzeviča viedokli par SIA pārdošanu.  
[audioieraksts 0h: 43m: 33s - 0h: 43m: 54s] 

Andris 
Jefimovs 

plkst.14.59 atstāj sēžu zāli. 

Aivars 
Priedols: 

norāda, ka tas neattiecas uz šodienas tēmu. 
[audioieraksts 0h: 44m: 00s - 0h: 44m: 18s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 3.priekšlikuma "Papildināt lēmumprojektu Komunālai 
pārvaldei uzsākt teritorijas apsaimniekošanu Grobiņas pilsētā, Grobiņas 
pagastā, Medzes pagastā, Bārtas pagastā un Kalētu pagastā no 
2024.gada 1.augusta." būtību. 
[audioieraksts 0h: 44m 28s - 0h: 46m: 18s] 

Andris 
Jankovskis 

plkst.15 atstāj sēžu zāli. 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Andris Jefimovs, Andris Jankovskis atgriežas sēžu zālē. 

Par 3.priekšlikumu 
balso: "par"  -  

3 (Sandris Bēča, Raivis Kalējs, Andrejs Radzevičs) 

"pret" -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Jānis Pelnēns, Inga 
Ratniece, Raimonds Reinis) 

"atturas" -  

11 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Gatis Kalniņš, Dzintars Kudums, Aivars 
Priedols, Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Raivis 
Kalējs: 

jautā, kā šāds lēmums ietekmē Komunālās pārvaldes budžetu? 
[audioieraksts 0h: 46m: 33s - 0h: 46m: 42s] 

Gints 
Brumbergs: 

atbild, kad būs lēmums, tad būs grozījumi budžetā un visu saliks.  
[audioieraksts 0h: 46m: 49s - 0h: 46m: 55s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 0h: 47m: 50s - 0h: 48m: 48s] 



Raimonds 
Reinis 

plkst.15.02 atstāj sēžu zāli. 

Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 4.priekšlikuma "Papildināt lēmumprojektu Aizliegt SIA 
“Grobiņas HES” slēgt līgumus ar trešajām personām, kuru darbības termiņš 
pārsniedz 2024.gada 31.jūliju." būtību.  
[audioieraksts 0h: 49m: 19s - 0h: 51m: 36s] 

Raimonds 
Reinis 

plkst.15.04 atgriežas sēžu zālē. 

Edgars 
Treimanis 

plkst.15.04 atstāj sēžu zāli. 

Andrejs 
Radzevičs: 

jautā, vai tiesiskā ceļā - ar domes lēmumu - Dienvidkurzemes novada 
dome ir lēmusi par līguma slēgšanu ar SIA "Grobiņas HES"? 

Uldis Vārna: apstiprina, ka ir lēmums. 

  

Aivars 
Priedols 

plkst.15.08 izsludina sēdes pārtraukumu. 

  

Aivars 
Priedols 

plkst.15.21 atsāk sēdi. 

  

Atsākoties sēdei, Edgars Treimanis un Dzintars Kudums nav vēl atgriezušies sēžu zālē. 

 

Aivars Priedols   aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 4.priekšlikumu balso: "par"  -  1 (Andrejs Radzevičs) 

"pret" -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Jānis 
Pelnēns, Inga Ratniece, Raimonds Reinis) 

"atturas" -  

11 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, 
Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Raivis Kalējs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Laila Roga, Gundars Sisenis, 
Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Dzintars 
Kudums 

atgriežas sēžu zālē. 

Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 1h: 06m: 46s - 1h: 10m: 37s] 

Edgars 
Treimanis 

atgriežas sēžu zālē. 



Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 5.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus budžeta plānā sadaļā 
pašvaldības policija, ugunsdzēsēji No koda 3263 pārcelt izdevumus uz 
1119 kodu 30000 EUR." būtību. 
[audioieraksts 1h: 11m: 08s - 1h: 14m: 34s] 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 5.priekšlikumu balso: 
"par"  -  

2 (Andrejs Radzevičs, Edgars Treimanis) 

"pret" -  
4 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Inga 
Ratniece, Raimonds Reinis) 

"atturas" -  

11 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris 
Grasmanis, Raivis Kalējs, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Laila 
Roga, Gundars Sisenis, Jānis Veits) 

"nepiedalās" -  2 (Andris Jefimovs, Linards Tiļugs) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 1h: 15m: 35s - 1h: 16m: 10s] 

Aivars 
Galeckis 

plkst.15.30 atstāj sēžu zāli. 

Aivars 
Galeckis 

plkst.15.32 atgriežas sēžu zālē. 

Linards 
Tiļugs: 

izsakās par iesniegto 6.priekšlikumu. 
[audioieraksts 1h: 17m: 28s - 1h: 18m: 15s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 6.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus budžeta plānā Pārcelt 
20000 EUR no Grobiņas pagasta pārvaldes 2242 koda uz Aizputes 
vidusskolas tualešu remontiem." būtību. 
[audioieraksts 1h: 18m: 24s - 1h: 21m: 05s] 

Andris 
Jankovskis: 

pateicas par iesniegto priekšlikumu, bet vispirms mums ir jāizdara mājas 
darbs - jāsataisa tāme. Pēc tāmes ies uz budžeta grozījumiem. 

Patricija 
Andersone: 

norāda, ka priekšlikumā būtu jāprecizē kods. Ir iesniegts 2242, bet vajag 
2224. 

Andrejs 
Radzevičs: 

precizē iesniegto 6.priekšlikumu "Izdarīt grozījumus budžeta plānā Pārcelt 
20000 EUR no Grobiņas pagasta pārvaldes 2224 koda uz Aizputes 
vidusskolas tualešu remontiem." 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 6.priekšlikumu balso: "par"  -  2 (Raivis Kalējs, Andrejs Radzevičs) 

"pret" -  
6 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis) 



"atturas" -  

10 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris 
Grasmanis, Gatis Kalniņš, Dzintars Kudums, 
Jānis Pelnēns, Laila Roga, Gundars Sisenis, 
Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 1h: 23m: 34s - 1h: 24m: 13s] 

Laila Roga plkst.15.39 atstāj sēžu zāli. 

Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 7.priekšlikuma "Papildināt lēmumprojektu Neiegādāties 
(neslēgt līgumu) ar SIA “Unimotors” par MB Unimog automašīnas iegādi 
par 263780 EUR." būtību. 
[audioieraksts 1h: 24m: 25s - 1h: 26m: 45s] 

Laila Roga plkst.15.42 atgriežas sēžu zālē. 

Raivis 
Kalējs: 

jautā, vai tas ir paredzēts Komunālās pārvaldes budžetā? 

Andrejs 
Radzevičs: 

atbild, ka ir ierakstīts Komunālās pārvaldes budžetā. 
[audioieraksts 1h: 27m: 18s - 1h: 27m: 52s] 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 7.priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Sandris Bēča, Raivis Kalējs, Andrejs 
Radzevičs, Linards Tiļugs) 

"pret" -  
3 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Raimonds 
Reinis) 

"atturas" -  
7 (Patricija Andersone, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Jānis Pelnēns, Laila Roga, Gundars 
Sisenis, Jānis Veits) 

"nepiedalās" -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Aivars 
Priedols, Inga Ratniece, Edgars Treimanis) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 8.priekšlikuma "Samazināt plānotos nomas maksas 
maksājumus par autogreideriem SIA “Grobiņas HES” par summu -120000 
EUR." būtību. 
[audioieraksts 1h: 28m: 40s - 1h: 31m: 05s] 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 8.priekšlikumu 
balso: "par"  -  

5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Raivis Kalējs, Andrejs 
Radzevičs, Linards Tiļugs) 

"pret" -  
4 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Inga Ratniece, 
Raimonds Reinis) 



"atturas" -  
7 (Patricija Andersone, Gatis Kalniņš, Dzintars Kudums, 
Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Gundars Sisenis, Jānis 
Veits) 

"nepiedalās" -  3 (Juris Grasmanis, Laila Roga, Edgars Treimanis) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 1h: 31m: 53s - 1h: 32m: 59s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 9.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus budžeta plānā sadaļā 
Pāvilostas ostas pārvaldei Juridiskie pakalpojumi samazināt par -9000 
EUR" būtību. 
[audioieraksts 1h: 33m: 15s - 1h: 34m: 52s] 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 9.priekšlikumu 
balso: "par"  -  

5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Jānis Pelnēns, 
Andrejs Radzevičs, Lainards Tiļugs) 

"pret" -  
4 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Raimonds Reinis) 

"atturas" -  
8 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Raivis 
Kalējs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, Inga 
Ratniece, Laila Roga, Jānis Veits) 

"nepiedalās" -  2 (Gundars Sisenis, Edgars Treimanis) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 10.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus budžeta plānā 
sadaļā Pāvilostas ostas pārvaldei izslēgt aizdevumu 50000 EUR" būtību. 
[audioieraksts 1h: 35m: 42s - 1h: 37m: 11s] 

Raivis 
Kalējs: 

norāda, ka būtu nepieciešams arī Pāvilostas ostas pārvaldnieka 
skaidrojums. 
[audioieraksts 1h: 37m: 17s - 1h: 37m: 49s] 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 10.priekšlikumu 
balso: "par"  -  

1 (Andrejs Radzevičs) 

"pret" -  
8 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raivis Kalējs, Gatis Kalniņš, Inga 
Ratniece, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis) 

"atturas" -  
8 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Dzintars 
Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Laila 
Roga, Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"nepiedalās" -  2 (Sandris Bēča, Gundars Sisenis) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 



Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 11.priekšlikuma "Paredzēt prēmiju izmaksu visiem DKN 
darbiniekiem par 2024.gadu atbilstoši novērtēšanas rezultātiem" būtību. 
[audioieraksts 1h: 39m: 05s - 1h: 40s: 08s] 

Linards 
Tiļugs: 

izsakās par iesniegto 11.priekšlikumu. 
[audioieraksts 1h: 40m: 14s - 1h: 40m: 49s] 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Par 11.priekšlikumu balso: 
"par"  -  

3 (Sandris Bēča, Raivis Kalējs, Andrejs Radzevičs) 

"pret" -  
7 (Aivars Galeckis, Juris Grasmanis, Inga Ratniece, 
Raimonds Reinis, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, 
Edgars Treimanis) 

"atturas" -  
7 (Patricija Andersone, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Laila Roga, Jānis 
Veits) 

"nepiedalās" -  2 (Andris Jankovskis, Aivars Priedols) 

Nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

  

Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 1h: 41m: 21s - 1h: 42m: 44s] 

Patricija 
Andersone: 

izsakās par šodienu kopumā un savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 1h: 42m: 48s - 1h: 44m: 57s] 

Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par budžeta plānu kopumā un pateicas Evijai Farbotko par 
ieguldīto darbu budžeta plāna izstrādē. 
[audioieraksts 1h: 45m: 19s - 1h: 47m: 31s] 

Aivars 
Priedols 

aicina balsot par budžeta projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars 
Galeckis, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Raivis Kalējs, Gatis Kalniņš, 
Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, 
Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, 
Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 71 "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada 
budžeta plānu” apstiprināšanu" 

 



Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par savu balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 1h: 50m: 03s - 1h: 51m: 59s] 

Raivis 
Kalējs: 

izsakās par savu balsojumu motīviem. Papildus tiek norādīts, ko neatrada 
budžeta plānā. 
[audioieraksts 1h: 52m: 06s - 1h: 52m: 48s] 

Juris 
Grasmanis: 

izsaka pateicību tiem, kuri strādāja pie budžeta projekta. Izsakās par savu 
balsošanas motīvu. 
[audioieraksts 1h: 52m: 54s - 1h: 54m: 07s] 

 
Sēde slēgta plkst. 16:10 
 

Atbilstoši Pašvaldību likuma 38.panta ceturtās daļas regulējumam, domes sēdes 
vadītājs un sēdes protokolētājs paraksta sēdes protokolu piecu darbdienu laikā pēc 
domes sēdes. Ja domes sēdes vadītājs vai sēdes protokolētājs ir prombūtnē, domes 
sēdes protokolu paraksta attiecīgās personas amata pienākumu izpildītājs. 

Sēdes vadītājs no 2024.gada 21.februāra atrodas prombūtnē. 
Atbilstoši Pašvaldību likuma 17.panta ceturtās daļas un Dienvidkurzemes novada 

pašvaldības 2021.gada 30.septembra saistošo noteikumu Nr.7 “Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības nolikums” 26.1.punkta regulējumam, domes priekšsēdētāja vietnieks 
tautsaimniecības jautājumos aizvieto domes priekšsēdētāju viņa prombūtnes laikā 
 
Domes priekšsēdētāja vietnieks 
tautsaimniecības jautājumos Aivars Galeckis 
 22.02.2024. 

 
Administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa 
 22.02.2024. 

 


